

CANADA Rapid and Fast Canadian Electronic Visa Online - 在线加拿大

签证申请.



加拿大eTA

加拿大 eTA (加拿大在线签证) 是出于商务、旅游或过境目的前往加拿大的旅行者所需的旅行许可证。加拿大电子签证在线流程自 2015 年起实施 **加拿大移民, 难民和公民身份 (IRCC)** .

[申请加拿大eTA申请](#)

加拿大 eTA 是强制性要求 [符合资格的外国人](#) 计划乘飞机前往加拿大的人。该在线旅行授权以电子方式链接到您的护照, 有效期为五年。

什么是加拿大 eTA 或加拿大在线签证?

作为与美国达成的一项旨在更好地保护两国边界的联合协议的一部分, 加拿大从2015年XNUMX月开始 **某些免签证国家的免签证计划** 其公民可以通过申请电子旅行授权文件前往加拿大, 被称为加拿大的 eTA 或 **加拿大签证在线**.

加拿大签证在线作为来自某些符合条件 (免签证) 国家的外国人的免签证文件, 他们可以前往加拿大而无需获得签证 从加拿大大使馆或领事馆获得签证, 但可以访问加拿大 eTA 上的国家, 该 eTA 可以在线申请和获取。

加拿大eTA行使与加拿大签证相同的功能, 但更容易获得, 而且过程也更快。加拿大eTA仅适用于商务, 旅游或过境目的。

加拿大eTA (加拿大在线签证) 是前往加拿大商务、旅游或旅行所需的旅行许可。

什么是加拿大eTA或加拿大在线签证?

作为与美国更好地保护两国边境的联合协议的一部分, 加拿大自2015年起可以通过某些国家的免签签证计划前往加拿大。它被称为加拿大eTA或加拿大在线签证。

加拿大在线签证作 [加拿大签证申请](#) 为来自某些国家的外国人的签证文件, 符合一定条件, 他们可以无需获得签证即可前往加拿大。

加拿大eTA无罪 与加拿大签证功能相同, 但更容易获得, 流程也更快。加拿大eTA仅适用于商务、旅游或海外目的。

您的eTA的有效期与停留时间不同。您的eTA的有效期为5年, 但您的有效期不能超过6个月。您可以在有效期内随时进入加拿大。

这是一个快速的过程, 您需要在线填写加拿大签证申请表, 只需五 (5) 分钟即可完成。

什么是加拿大签证申请？

加拿大签证申请是加拿大移民局移民和公兰部 (IRCC) 推荐的电子在线表格，供打算进入加拿大进行短期旅行的人士填写。

此加拿大签证申请取代了纸质流程。此外，您还可以省去前往加拿大大使馆的路程，因为加拿大在线签证 (eTA Canada) 是根据您通过电子邮件的健康保险详细信息进行的。大多数申请人可以在五将城内办理加拿大签证申请流程是由加拿大政府在网上完成的。

有一次，加拿大签证申请是在线填写的，加拿大移民局移民和兵兰部 (IRCC) 会审核您的身份，在线审核结果将通过您提供的电子邮件地址通知您。

加拿大签证结果在网上确定后，您可以将电子邮件记录保存在手机上或在前往机场之前将其打印出来。您不需要任何实体打印，因为机场工作人员会在电脑上检查您的签证。需要确保在本网站填写的加拿大签证申请的详细信息必须与您的姓名、出生数据、照片数量、照片数量、注册日期和生效日期相符，以便您可以在飞机场。

您可以在线申请加拿大签证 (或加拿大 eTA) 吗

只有以下国家/地区的公民才有资格获得前往加拿大的签证，并且必须向加拿大申请 eTA。

加拿大和美国公民只能持有加拿大或美国护照前往加拿大。

美国旅行电影电影，[加拿大签证在线申请](#) 谕手看美绿卡也可以十三十三eTA。旅行时，请务必电影

- 您所在国家的有效护照
- 美国永久居民的身份证明，例如有效的绿卡 (正式称为永久居民卡)

只有乘飞机前往加拿大的游客才需要申请加拿大 eTA。

加拿大eTA的类型

加拿大eTA有04种类型，也就是说，当您访问该国的目的是以下任何一种时，您都可以申请加拿大eTA：

- **过境或中转** 当您不得不在加拿大的机场或城市停留一小段时间，直到您下次飞往最终目的地的航班时。

- **旅游业**，观光，拜访家人或朋友，来加拿大旅行或参加短期学习课程而不会获得任何学分。
- 针对 **商业目的**，包括商务会议，商务，专业，科学或教育会议或大会，或用于解决遗产事务。
- 针对 **有计划的医疗** 在加拿大一家医院。

加拿大eTA所需的信息

加拿大eTA申请人在在线填写时需要提供以下信息 [加拿大eTA申请表](#)

- 个人信息，例如姓名，出生地点，出生日期
- 护照号码，签发日期，有效期
- 联系信息，例如地址和电子邮件
- 工作细节

申请加拿大eTA之前

打算在线申请加拿大eTA的旅行者必须满足以下条件：

有效的旅行护照

申请人的护照必须在出发日期（即您离开加拿大的日期）之后至少 **03 个月内有效**。

护照上还应该有一个空白页，以便海关官员可以在您的护照上盖章。

您的加拿大eTA（如果获得批准）将链接到您的有效护照，因此，您还需要拥有有效的护照，可以是普通护照，也可以是正式，外交或服务护照，所有护照均由符合条件的国家/地区颁发。

申请加拿大eTA

希望题名英语的自由公园主要讲述了在北京eTA南了的eTA。从申请、付款、提交到申请结果通知，整个流程基于Web。加拿大eTA申请表中的相关详细信息。包括联系方式、以前的旅行详细信息、健康保险详细信息和其他背景信息，例如健康和犯罪记录。所有前往加拿大旅行的人，无论年龄大小，都必须填写此表格。信用卡或借记卡电影eTA申请，然后提交申请。大多数决定将在**24小时内**做出，申请人将收到电子邮件通知，但在某些情况下可能需要几天或几周的时间才能处理最终决定。之后，最好不介绍的是南京eTA可安排在72时间前进入加拿大。最终决定将通过电子邮件通知您，如果您的申请未获批准，您可以尝试申请加拿大签证。

CANADA Rapid and Fast Canadian Electronic Visa Online - Online Canadian visa application.

Canada eTA (Canada Online Visa) is a travel authorization required to travel to Canada for business, tourism or travel.

What is Canada eTA or Canada Online Visa?

As part of a joint agreement with the United States to better protect the two countries' borders, [Canada Visa Application](#) has been able to travel to Canada through a visa-free visa program from certain countries since 2015. It is called Canada eTA or Canada Online Visa.

Canada Online Visa serves as a visa document for foreigners from certain countries who meet certain conditions and can travel to Canada without obtaining a visa.

Canada eTA is guilt-free and has the same functions as the Canadian visa, but is easier to obtain and the process is faster. Canada eTA is only available for business, travel or overseas purposes.

The validity period of your eTA is different from the length of stay. Your eTA is valid for 5 years, but you cannot be valid for more than 6 months. You can enter Canada at any time during the validity period.

This is a quick process where you will need to fill out the Canada Visa Application Form online and it only takes five (5) minutes to complete.

What is a Canadian visa application?

The Canadian Visa Application is an electronic online form recommended by Immigration and Citizenship Canada (IRCC) for people who intend to enter Canada for a short-term trip.

This Canadian visa application replaces the paper process. Plus, you'll save yourself a trip to the Canadian embassy because the Online Visa for Canada (eTA Canada) is based on your health insurance details via email. Most applicants can apply for a Canadian visa in Wujiang City. The application process is completed online by the Canadian government.

Once the Canadian visa application is filled out online, Immigration and Border Protection Canada (IRCC) will review your identity and the results of the online review will be notified to you via the email address you provided.

Once your Canadian visa result is confirmed online, you can save a record of your email on your phone or print it out before heading to the airport. You don't need any physical printing as airport staff will check your visa on a computer. You need to ensure that the details of your Canadian visa application filled out on this website must match your name, birth data, number of photos, number of photos, registration date and effective date so that you can be at the airport.

Can you apply for a Canadian visa (or Canadian eTA) online?

Only citizens of the following countries are eligible for a visa to Canada and must apply for an eTA from Canada.

Canadian and US citizens can only travel to Canada with a Canadian or US passport.

American travel movies, you can watch the American Green Card eTA by hand. When traveling, be sure to watch movies

- A valid passport from your country
- Proof of status as a permanent resident of the United States, such as a valid green card (officially called a permanent resident card)

Only travelers traveling to Canada by air need to apply for a Canadian eTA.

Types of Canadian eTAs

There are 04 types of Canadian eTA, that is to say, you can apply for Canadian eTA when the purpose of your visit to the country is any of the following:

- Transit or transfer When you have to stay in a Canadian airport or city for a short period of time until your next flight to your final destination.

- Tourism, sightseeing, visiting family or friends, traveling to Canada or participating in short-term study courses without receiving any credit.
- For business purposes, including business meetings, business, professional, scientific or educational conferences or conferences, or to resolve estate matters.
- For planned care in a Canadian hospital.

Information required for Canadian eTA

Canadian eTA applicants need to provide the following information when filling out the online Canadian eTA application form:

- Personal information such as name, place of birth, date of birth
- Passport number, date of issue, expiry date
- Contact information such as address and email
- Job details

Before applying for Canadian eTA

Travelers who intend to apply for Canada eTA online must meet the following conditions:

Valid travel passport

The applicant's [Canada Visa Application Online](#) passport must be valid for at least 03 months after the date of departure (i.e. the date you left Canada).

There should also be a blank page in your passport so that customs officials can stamp your passport.

Your Canada eTA (if approved) will be linked to your valid passport, so you will also need to have a valid passport, either an ordinary passport or an official, diplomatic or service passport, all issued by an eligible country /area issued.

Apply for Canadian eTA

The title of "Freedom Park" in English mainly tells the story of eTA in Beijing eTA South. From application, payment, submission to application result notification, the entire process is based on the Web. Relevant details in the Canadian eTA application form. Include contact details, previous travel details, health insurance details and other background information such as health and criminal records. All persons traveling to Canada, regardless of age, must complete this form. Credit or debit film eTA application, then submit the application. Most decisions will be made within 24 hours and applicants will be notified by email, but in some cases it may take days or weeks for the final decision to be processed. After that, it is best not to introduce the Nanjing eTA Arrangements can be made to enter Canada before 72 hours. The final decision will be notified to you via email and you can try to apply for a Canadian visa if your application is not approved.